
ChristenUnie/SGP Zeist

Mijnheer de voorzitter, Geachte leden van de gemeenteraad,

De programma begroting 2007 kenmerkt zich door voortzetting van bestaand beleid. Nieuw 
beleid zal gepresenteerd worden bij de eerstvolgende voorjaarsnota. Op dit moment is het dus 
nog niet helder wat er van het coalitie akkoord gerealiseerd kan worden en hoeveel geld 
daarvoor beschikbaar is.

Integrale beleidsontwikkeling, uitvoering en handhaving komen nu onvoldoende tot hun recht. 
Wij verwachten dat het college daar het komende jaar een fundamentele bijdrage aan zal 
leveren bij de uitwerking van het coalitieakkoord. Alles onder een dak moet een belangrijke 
bijdrage leveren aan de gemeentelijke dienstverlening. We zullen kritisch volgen hoe de 
ambtelijke organisatie slanker en efficiënter kan worden. Het moet wel een gezonde 
organisatie zijn. Service richting de inwoners van Zeist mag niet onder druk komen te staan. 
Het past dan ook niet dat de gemeente niet voldoet aan alle ARBO eisen voor de huisvesting 
van de ambtenaren.Wij hebben gemist in deze begroting het beleid om de toegankelijkheid 
van het openbaar vervoer voor rolstoelgebruikers te bevorderen. Vanaf 2007 zal er gestart 
worden met de openbare vervoersvoorzieningen toegankelijk te maken voor 
rolstoelgebruikers. De gemeenten zijn veelal eigenaar van de bushokjes en zullen die dan ook 
toegankelijk moeten maken om de rolstoelgebruikers voor de daarvoor ingerichte bussen.

Bij de in het coalitie program nu al opgenomen speerpunten willen wij enkele vraagtekens 
plaatsen.
Richtinggevend voor de financiële dekking is het zo genoemde 70%-30% criterium, 70% 
besparen op interne en personele kosten en 30% in een oud voor nieuw beleid discussie.
Aan het coalitie akkoord ligt een hoog ambitie niveau ten grondslag. Om deze doelstelling te 
halen vraagt dat van de gemeenteraad om principiële beleids keuzes binnen de financiële 
ruimte die er is of gecreëerd wordt. Dat zijn in de gemeenteraad doorgaans niet de 
eenvoudigste onderwerpen. Wij hopen dat het nu wel zal gelukken als we gezamenlijk het 
belang van onze gemeente Zeist en haar inwoners hoger achten dan onze politieke visie. 
Krakelingweg wordt snel aangepakt met starten art.19 procedure. Communiceer met de 
bewoners voor het starten met de procedure. Dat kan vertraging en procedures voorkomen.
De gemeente staat positief tegenover multiculturele jongerenactiviteiten maar heeft  recent een 
accommodatie gesloten en nu…….? Kunnen de jongeren nog een alternatief verwachten bij 
de uitwerking van het coalitieakkoord.

Cultuur programma heeft als doel het culturele klimaat in Zeist te bevorderen door in te zetten 
op vernieuwing interactie en uitstraling. Cultuur als bindende kracht tussen mensen.
Wij betreuren het dat de zondag in toenemende mate gebruikt wordt voor publieke 
activiteiten. Dat kan ook burgers vervreemden van elkaar. 
We zien er naar uit dat Slot Zeist weer geopend is voor het publiek en ook de functie van 
trouwlocatie kan vervullen zonder verplichtingen van een receptie.

Er wordt vaak gesproken over het uitplaatsen van milieu hinderlijke bedrijven. Wij kennen de 
omvang niet. De vertrouwelijke informatie die wij kregen toegezegd is niet gevonden. 



Mogelijk wordt dit nog goed gemaakt. Onze vraag is om hoeveel bedrijven het gaat. Zijn er 
mogelijkheden voor verplaatsing in Zeist of de regio.
Grafrechten en begraaftarieven zijn de afgelopen 4 jaar sterk verhoogd. Terwijl het aantal 
jaren grafrecht zijn verlaagd. Wij zijn bang dat sommige inwoners daardoor geen begrafenis 
meer kunnen betalen en vanwege de kosten worden gedwongen tot crematie. Het blijft vreemd
dat als er geen gebruik gemaakt wordt van de aula deze toch betaald wordt via de 
begraaftarieven. Omdat de volledige kapitaal lasten van de gerenoveerde aula omgeslagen 
worden in de begraaftarieven zal de stijging van het begraaftarief nog verder stijgen m.i.v. 
2008.

Weerstands capaciteit(vermogen) 
Uit de beoordeling van het weerstandsvermogen van de begroting 2007 blijkt dat de risico’s 
groter zijn dan de daarvoor opgenomen dekkingsmiddelen. Tijdens de ronde tafel gaf de 
wethouder middelen aan dat de risico’s wel eens fors groter worden. Donkere wolken kunnen 
samen pakken als de adviezen van de onderzoekscommissie m.b.t. de gevolgen van de z.g.n. 
Schiphol brand ook voor meerdere gebouwen en instellingen van kracht worden. Wij wensen 
zo spoedig mogelijk geïnformeerd te worden als dat werkelijkheid wordt.

Wij bespreken hier vandaag de plannen die het college heeft met onze gemeente. Het is de 
taak van bestuurders om vooruit te denken, het beste voor de inwoners van Zeist te zoeken. 
De Christen Unie/ SGP fractie hoopt samen met u dienstbaar te zijn in het openbaar bestuur 
van onze mooie gemeente Zeist. 
Wij bidden het college en alle leden van de raad hierbij Gods zegen toe


